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Protokół Nr 10/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 lutego 2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/.  
 
Pierwszym punktem porz ądku obrad było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie  przyj ęcia planu finansowego zada ń powiatu, realizowanych ze środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawn ych w roku 2011. 
/na posiedzenie weszła Pani Urszula Łydzińska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Nowym Mieście Lubawskim/ 
 
Pani Łydzińska szczegółowo omówiła załącznik do projektu uchwały. Poinformowała, że środki 
przyznane z PFRON-u są o 123 295 zł mniejsze niż w roku ubiegłym. Dodała, że środki 
przyznane na realizację zdań zarówno z zakresu rehabilitacji społecznej jak i zawodowej są 
niewystarczające w stosunku do ilości złożonych wniosków. Pani Łydzińska zaproponowała, 
żeby środki przeznaczone na turnusy rehabilitacyjne przyznać dzieciom i młodzieży oraz  
osobom ze znacznym stopniem niepełnosprawności, które wcześniej nie uczestniczyły w 
turnusach rehabilitacyjnych. Ponadto dodała, że 25 000 zł zostanie przeznaczone na likwidację 
barier architektonicznych. Nie będzie realizowane zadanie z zakresu likwidacji barier w 
komunikowaniu się i technicznych. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie wyboru 
wykonawcy robót budowlanych zwi ązanych z realizacj ą inwestycji „Remont drogi 
powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno – Nowe Miasto L ubawskie na odcinku Nowy Dwór 
– droga krajowa Nr 15”. 
/na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że na realizację zdania wpłynęło pięć ofert tzn. : Zakład Usług 
Wielobranżowych w Prabutach (2 021 000 zł), Firma Eurovia Polska S.A (1 899 878 zł), 
Przedsiębiorstwo Drogowo – Mostowe z Iławy (1 639 615zł), Przedsiębiorstwo Dróg i Mostów 
Roboty Inżynieryjne Budromost z Ostródy (1 596 474zł) oraz Przedsiębiorstwo Drogowo – 
Budowlane z Brodnicy (1 529 138,87 zł). Komisja przetargowa wybrała najkorzystniejszą ofertę  
tj. Przedsiębiorstwa Drogowo – Budowlanego z Brodnicy. 
Pan Wiśniewski zapytał jaki jest termin realizacji zadnia. 
Pan Kłosowski odpowiedział, że zadanie powinno być wykonane do 31.08.2011r. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzecim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
ustanowienia inspektora nadzoru inwestorskiego nad realizacj ą zadania „Remont drogi 
powiatowej Nr 1333N Iława – Radomno – Nowe Miasto L ubawskie na odcinku Nowy Dwór 
– droga krajowa Nr 15”. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia bilansu bud żetu powiatu nowomiejskiego za 2010r. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piątym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Pani Starosta poruszyła kwestię dotyczącą budowy dwóch dróg na odcinku Ostowite – Górale i 
Boleszyn – Wielkie Leźno w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Warmia i Mazury 
2007 – 2013. Dodała, że przeprowadzone zostały wstępne  rozmowy z nadleśnictwem i PKP. 
Pan Wicestarosta poinformował, że 18 lutego 2011r. odbyło się spotkanie z przedstawicielem 
PKP dotyczące wykupu gruntów usytuowanych na  przejeździe w miejscowości Łąki 
Bratiańskie. Ponadto dodał, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie z wójtami i 
przedstawicielem PKP w sprawie przejęcia gruntów usytuowanych pod innymi nieczynnymi 
przejazdami. 
Pani Skarbnik poinformowała, że w tej chwili powiat nie posiada odpowiedniej ilości środków 
finansowych na budowę powyższych dróg. Dodała, że nie można porównywać budżetów 
gminnych i powiatowych, ponieważ w budżecie powiatowym nie ma dochodów. Wyjaśniła, że 
uchwała budżetowa z takimi wskaźnikami jakie są obecnie zostanie uchylona przez Regionalną 
Izbę Obrachunkową. Ponadto poinformowała, że należy pamiętać o planowanym 
zabezpieczeniu dochodów (2 500 000 zł) majątku powiatu polegającym na sprzedaży 
budynków szkoły w Czachówkach. Pani Skarbnik podkreśliła fakt, że sytuacja finansowa 
powiatu jest bardzo zła. Ponadto dodała, że powiat jest zadłużony i niestety nie posada 
dochodów własnych. 
Pani Skarbnik szczegółowo przedstawiła informację dotyczącą zagadnień długu publicznego 
(dokument rozdano na posiedzeniu Zarządu). 
Pan Wiśniewski zaproponował, żeby zwiększyć dochody i dokonać sprzedaży pojedynczych 
pomieszczeń lub cały budynek przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Informacja dotycząca długu publicznego stanowi załącznik nr 2. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                                                                                                       
 
 
 


